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Om te beginnen 
2010 was het jaar waarin het minderheidskabinet Rutte I tot stand kwam. Je zou bijna 
vergeten dat het voor ons een bijzonder goed jaar is geweest: een zetel winst bij de 
gemeenteraadsverkiezingen, gevolgd door succesvolle onderhandelingen, bekroond met onze 
droomcoalitie van D66-GL-PvdA. In Wageningen was 2010 het jaar van de verlichting. In 
tegenstelling tot landelijk en lokaal in de vorige periode, kiezen wij voor groene en sociale 
duurzaamheid, voor toekomstgericht, tolerant en transparant. Maar de dreiging van de 
economische malaise en de rechtse keuzes van Rutte I hangen continu, als het zwaard van 
Damocles, boven ons hoofd. 
Tijdens de eerste algemene beschouwingen van de nieuwe politieke constellatie mochten we 
de plannen om 5,5 miljoen te bezuinigen verdedigen. Een ingewikkelde klus waar we niet 
voor weglopen, omdat we er van overtuigd zijn dat onze keuzes en onze aanpak beter zijn 
voor Wageningen. Dappere politiek drijft op het durven maken van moeilijke keuzes. 
Wageningen is geen eiland. De wind die uit Den Haag het land inwaait heeft invloed op ons 
klimaat en bedreigt onze keuze voor een sociale en klimaatneutrale stad. 
Juist als coalitiepartij willen we niet slechts voorstellen verdedigen, maar kansen creëren, 
voor scherpe analyses en slimme alternatieven. Dat is onze ambitie en aanpak. Altijd met 
onze toekomstdroom voor ogen.  
Kritiek die de fractie krijgt is dat we lang van stof zijn. Onze haast onbedwingbare neiging om 
de diepte in te duiken en tegelijkertijd het grotere plaatje te schetsen is daar de reden voor. We 
doen moeite om ons hierin te heruitvinden. Daarnaast wordt onze fractie gezien als een fractie 
die eenheid uitstraalt en inhoudelijk sterk is. We zijn continu op zoek naar de verborgen 
vragen en naar de relatie tussen voorstellen en visie. We trainen onszelf om selectiever en 
gerichter te zijn, op grenzen aangeven en grenzen verleggen door eigen alternatieven. 

De fractie stelt zich voor 

DE FRACTIE NA DE VERKIEZINGEN  
Dorien van de Laak en Joris Tielens stelden zich bij de verkiezingen van maart 2010 niet 
opnieuw verkiesbaar. Lara de Brito werd door een unanieme ledenvergadering als lijsttrekker 
gekozen. De fractie groeide in maart van vier naar vijf zetels. Lara de Brito, Lex Hoefsloot, 
Adriana Hulsmann, Bart Heijnemans en Greet Eijkelenboom werden in de gemeenteraad 
geïnstalleerd. GroenLinks vormde vervolgens met D66 en PvdA het college en mocht Lex 
Hoefsloot voordragen als wethouder. Hettie van Nes volgde hem op in de fractie. Bart 
Heijnemans moest om gezondheidsredenen de fractie verlaten. In zijn plaats werd Jan te 
Hennepe geïnstalleerd. 
 
Mocht de raadsfractie van GroenLinks zich na de verkiezingen verheugen in een zetel winst, 
veel spectaculairder was de verdriedubbeling van de steunfractie: Mieke Koster en Jan te 
Hennepe voegden zich bij Johannes Diepersloot. Even leek het erop dat dat maar van korte 
duur zou zijn, omdat Jan al spoedig deserteerde – volgens anderen promoveerde - naar de 
“echte” fractie, maar zijn plaats werd direct ingenomen door Ben Schaap. Organisch is tussen 
hen drieën een werkverdeling ontstaan. Mieke en Ben doen het actieve steunwerk en Johannes 
is advizeurend lid. Tezamen waken zij ervoor dat de fractie nooit zonder minstens één van 
hen vergadert, zodat continu toezicht verzekerd is. Dat is nodig om te voorkomen dat de 
fractie – die voortreffelijk werk levert – zich in eigen voortreffelijkheid verslikt. 
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WIE ZIJN ZIJ ? 
 

Fractievoorzitter  
Politieke vernieuwing, gelijke kansen, toekomstvisie 

 

2010 begon midden in campagnetijd. Snelheid en strategie spelen dan de 
hoofdrol. Een boeiende en bijzondere tijd. Maar de ruimte die na de 
formatieperiode ontstond was een verademing. Groeien was gelukt en een 
‘comfortabele’ positie veroveren ook. Nu konden we focussen op reflectie en 
vernieuwing. Ik ben trots op de deskundigheid, creativiteit en loyaliteit van de 
fractie. We weten plezier en prestatie steeds beter te combineren. Een luxe. 

Lara de Brito Vice voorzitter 
Financiën, milieu en klimaat, Food Valley 

Aanvankelijk opterend voor steunfractielid mocht ik, na zestien weken 
vervanging van Bart, eind september 2010 definitief als raadslid aantreden. 
Een soort plons in het diepe. Maar wel in een warm bad, want in de fractie, 

met de steunfractie erbij, heerst een fijne teamgeest. Het soepel verdelen van 
onderwerpen als één portefeuillehouder wat veel heeft is daar een mooi 

voorbeeld van. Het raadswerk, zeker in mijn portefeuilles, boeit me. Vooral 
vanwege de balans tussen beginsel volgen en resultaat halen.  

 
Press officer Jan te Hennepe 
De Dreijen, wonen, ouderen, sport, water 

 

Het eerste jaar als nieuweling in de gemeenteraad zit er op. Opvallend is dat 
je zoveel leert over heel uiteenlopende onderwerpen. Debatteren moet je ook 
leren, zeker als je tegen oude rotten opbokst, maar als het lukt ben je apetrots. 
Zelf werk ik graag aan opbouwende zaken als het organiseren van een thema-
avond of een politiek café. Dat gaat echt over de inhoud en in de raad staat de 
inhoud niet altijd voorop. Mijn wensen voor 2011: meer contact met de stad 
en met de GroenLinks-leden. Het nieuwe communicatieplan is een begin. 

Adriana Hulsmann Fractiepenningmeester, contact bestuur 
Ruimtelijke ontwikkeling, economische zaken, bereikbaarheid 

Dit eerste jaar in de nieuwe raad zie ik hoe dossiers een lage adem vergen. 
Ruimtelijke plannen van tien jaar geleden lopen nu nog. We moeten dan de 
geschiedenis opfrissen en zien of we er nog net zo over denken als vroeger. 

Met de fractie werken we op een leerzame en leergierige manier. Ik vind het 
fijn dit raadswerk te doen. Soms brengt het lastige stress met zich mee, maar 

vaak is het genieten van aangename spanning. Onderling werken we goed 
aan afstemming. Nu nog het klankborden met de afdeling! 

 
Fractiesecretaris Greet Eijkelenboom 
Werk en inkomen, sociaal beleid, cultuur 

 

Ik ben verblijd met een portefeuille die me zit als gegoten. Het zijn 
onderwerpen die met ons nieuwe kabinet lelijk in de vuurlinie zijn komen te 
liggen. Wageningse oplossingen moeten dus, om duurzaam te zijn, breed 
worden gedragen. Dat past bij mijn stijl: liever goed overleggen, ook met 
oppositie, dan besluiten bevechten of doordrukken. In deze raad is daar veel 
ruimte voor. Dat is een stimulans om komend jaar weer met hete hangijzers 
aan de slag te gaan. 

Hettie van Nes  
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De fractie aan het werk 

BEREIKBAARHEID  
In 2010 formuleerde het college een voorstel over de aanpak van knelpunten op de 
Nijenoordallee. De fractie van GroenLinks mist in dit voorstel een oplossing voor fietsers die 
de Nijenoordallee oversteken op weg van en naar De Born, en zal daar aandacht voor vragen. 
De raad behandelt het voorstel begin 2011. 
Ook in het kader van bestemmingsplan De Born vroeg GroenLinks aandacht voor goede 
afwikkeling van het fietsverkeer. Volgens GroenLinks zou dat ook een zorg van de WUR 
moeten zijn. 
 
De provincie presenteerde een inpassingsplan voor de busbaan over De Born. In 2008 stemde 
GroenLinks nog tegen dit plan, omdat het ten koste gaat van de bereikbaarheid van openbaar 
vervoer voor Wageningse burgers en omdat de fractie mogelijkheden zag om het geld te 
besteden aan effectievere oplossingen voor de Nijenoordallee. In 2010 bleek echter dat er 
voor de Nijenoordallee andere oplossingen mogelijk zijn, die een meerderheid van de fractie 
kansrijk vond. Het was niet meer opportuun om de besluitvorming rond de busbaan te 
doorkruisen. Een voorstel van de SP en Christen Unie om medewerking aan het plan te 
stoppen kreeg van de meerderheid van de fractie geen bijval. 

ECONOMISCHE ONTWIKKELING  
In januari keurde de raad de kaders goed voor de vormgeving van de samenwerking in de 
nieuw te vormen regio FoodValley, waarin de WERV en regio de Vallei op zullen gaan.  
Daarna spraken de commissie en de raad in juni over de opzet van de bestuurlijke structuur. 
De definitieve besluitvorming kwam na het verslagjaar aan de orde. 

RUIMTELIJKE ONTWIKKELING  
In verband met de bezuinigingen ontwikkelt het college geen nieuwe ruimtelijke plannen. 
Besluiten die in 2010 zijn genomen betreffen plannen die al in ontwikkeling waren onder het 
oude college. De ecologische ambitie was vaak te laag. Om groenzones meer ruimte te geven 
heeft de fractie van GroenLinks veel geamendeerd. 
 
De ontwikkeling van het DMP-terrein was zo’n plan uit de koker van het vorige college. 
GroenLinks maakte zich zorgen over de parkeermogelijkheden. Omdat de fractie dit probleem 
steeds weer ziet terugkomen vroeg zij om een totaalaanpak. Een totaalvisie voor het parkeren 
moet verdergaan dan het louter hanteren van de parkeernorm. De fractie wil daarmee 
voorkomen dat ontwikkelaars zo veel mogelijk huizen in een gebied bouwen en de 
parkeerproblemen afwentelen op de omliggende wijken.  
 
Voor de plek van het stadion op de Wageningse Berg werkt het Future Centre aan een plan 
voor de vestiging van een voeding- en gezondheidscentrum. Zolang de omvang beperkt blijft 
is GroenLinks hier niet op tegen. Een voordeel is dat het stadion zo met financiering van 
derden wordt opgeknapt. De fractie wil dat de gemeente met de initiatiefnemers zorgt dat 
verschillende functies in het stadion een plek krijgen, zoals een voetbalmuseum of een 
informatiepunt over natuur. Via een breed aangenomen motie heeft GroenLinks daartoe 
opgeroepen. De fractie slaagde er nog niet in om het bouwvolume via concrete afmetingen te 
beperken. Over de afmetingen moet de raad nog beslissingen nemen. Bij het vaststellen van 
het bestemmingsplan zal dat een punt van discussie worden, waarbij GroenLinks inzet op 
beperking van de omvang. 
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Voor de WUR Campus is het bestemmingsplan De Born vastgesteld. Nieuw daarin was een 
bouwblok ten behoeve van een tweede onderwijsgebouw. GroenLinks had daar geen moeite 
mee. Wel stelde de fractie vragen bij de ecologische ambitie van het plan. Met andere fracties 
amendeerde GroenLinks het besluit, zodat de ecologische verbindingszones in ruimere zin 
werden geborgd. Het plan laat studentenhuisvesting en horeca of detailhandel niet toe. 
 
De fractie stemde in met de nieuwe welstandsnota. Bouwaanvragen worden voortaan sneller 
en gemakkelijker afgehandeld, door toetsing van kleine bouwwerken aan “sneltoetscriteria”. 
Een basisniveau van welstand blijft voor het grootste deel van de stad gehandhaafd. Bij 
bouwwerken in de binnenstad wordt scherper getoetst dan daarbuiten.  
GroenLinks mist in het welstandsbeleid aandacht voor ruimtelijke inpassing en voor het 
aanzicht van de stad. Een verzoek van de fractie om de welstandscommissie te verbreden met 
deskundigen vanuit de stedenbouw, landschapsarchitectuur en cultuurhistorie is door de raad 
ondersteund. De fractie zou graag nog zien dat er beeldkwaliteitsplannen worden opgesteld 
voor het aanzicht van de stad. 
 
In Kortenoord worden duurzame meters gemaakt. Met het oog op de doelstelling om in 2030 
klimaatneutraal te zijn is GroenLinks daar blij mee. Bij de raadsbehandeling van het plan 
Kortenoord kwamen het rood en het groen van GroenLinks goed uit de verf. In Kortenoord 
worden per woning een warmte- en koudeopslagsysteem in de bodem en een individuele 
warmtepomp gerealiseerd, ook voor de 40% sociale huur- en koopwoningen. Na een vraag 
van GroenLinks zegde de wethouder toe de groenstructuren met een grote diversiteit aan 
gewassen te beplanten om de in het wild levende dieren beschutting te geven. 
 
Bij de collegeonderhandelingen heeft GroenLinks De Dreijen binnengehaald in de 
portefeuille van de wethouder. De fractie staat in nauw overleg met het Platform De Dreijen 
en met de stichting Mantelzorg Klein Arboretum. Om snel en alert te kunnen reageren heeft 
GroenLinks de gemeente gevraagd om direct te worden geïnformeerd over vergunningen die 
voor het Klein Arboretum worden aangevraagd. 

SOCIALE COHESIE , WERK EN INKOMEN  
Ook op de beleidsterreinen WMO en participatie kampt de gemeente met bezuinigingen. 
Uitgangspunt is dat dit niet ten koste gaat van de kwaliteit van het aanbod. Een slag op 
effectiviteit en efficiëntie is dus noodzakelijk. Veel oude beleidsnotities liepen eind 2010 af. 
In plaats van op elk gebied een nieuwe notitie te maken, en daarmee opnieuw versnipperd 
beleid te schrijven, werkt het college aan een grootschalig integraal beleidsplan. In 2010 heeft 
GroenLinks deelgenomen aan werkconferenties, waarin met verschillende maatschappelijke 
organisaties van gedachten werd gewisseld. Naar verwachting wordt het nieuwe 
participatiebeleid in de eerste helft van 2011 gepresenteerd. Inzet van GroenLinks is dat 
gelijke kansenbeleid in dit voorstel is opgenomen. Het participatiebeleid zal diversiteit tussen 
mensen en groepen moeten onderkennen om te zorgen dat iedereen ook werkelijk op gelijke 
voet kan meedoen.  

ONDERWIJS EN EDUCATIE  
Pantarijn is uit de nieuwe jas gegroeid en dankzij de groei van Wageningen zal het aantal 
leerlingen in de volgende jaren nog verder toenemen. Op eigen kosten had Pantarijn al 900 m2 
(ongeveer 10 lokalen) bijgebouwd. De school diende bij de gemeente een aanvraag in voor de 
bouw van nog eens zoveel oppervlak. Samen met hetgeen al was voorgefinancierd ging het 
om een bedrag van drie miljoen euro. Wethouder Lex Hoefsloot liet uitzoeken welke 
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huisvestingmogelijkheden de vroegere school ‘Het Streek’ op de Haverlanden zou bieden 
welke kosten daaraan zouden zijn verbonden. Voor de school en de leerlingen was het echter 
beter om één locatie te beheren en op één locatie naar school te gaan. Het was voor de fractie 
van GroenLinks een lastige afweging, omdat het duurzamer is gebruik te maken van 
bestaande gebouwen en er in deze tijd goed op de financiën moet worden gelet. De balans 
sloeg door naar nieuwbouw op de locatie Hollandseweg. Daarbij is een mede door 
GroenLinks ingediende motie aangenomen om het gebouw efficiënt te gebruiken na een 
eventuele krimp. Ook drong de fractie aan op een strakke financiële sturing door het bedrag in 
termijnen aan de school over te dragen. De wethouder zegde toe dit te regelen met de school. 

WONEN 
Huisvesting was op initiatief van GroenLinks het onderwerp van een door de raad 
georganiseerde thema-avond. De opkomst was bijzonder hoog. De vraag omtrent wel of niet 
wonen op de Campus kwam al vrij snel op tafel. Reden om dit onderwerp verder te bespreken 
met direct betrokkenen in een politiek café dat de fractie in februari 2011 organiseert. 
 
Op 1 oktober trad de Wet kraken en leegstand in werking. Een aspect van deze wet is dat 
kraken als misdrijf, en niet meer als overtreding, strafbaar wordt gesteld, met de bijbehorende 
sanctiemogelijkheden. Naar mening van GroenLinks voldeed de bestaande Wageningse 
oplossing rond kraken en leegstand goed, en was er geen aanleiding om de Wageningse 
kraakbeweging te criminaliseren. In navolging van de fracties in Utrecht en Groningen diende 
ook de Wageningse fractie met succes een motie in waarin het college werd opgeroepen om 
de bestaande praktijk zo veel mogelijk uit te blijven voeren, en strikte handhaving van het 
kraakverbod geen prioriteit te geven. Een ander aspect van de Wet kraken en leegstand is een 
grotere regiefunctie van de gemeente bij het tegengaan en voorkomen van leegstand. 
Daarover zal de raad in februari 2011 debatteren. GroenLinks ziet dit als een kans om groepen 
die op zoek zijn naar accommodatie (kunstenaars, startende ondernemers enz.) in contact te 
brengen met eigenaren van leegstaande panden, en heeft een breed gedragen amendement 
daarover in voorbereiding. 

SPORT EN CULTUUR  
GroenLinks vindt sport belangrijk en wil daar ook in investeren. Voor de aanleg van drie 
kunstgrasvelden (twee voetbalvelden en een hockeyveld) waarvoor de vorige raad groen licht 
had gegeven vond de fractie een plafond van 1,3 miljoen redelijk. Het college kwam met een 
redelijk dekkingsvoorstel voor meerkosten. GroenLinks ging akkoord, maar diende wel een 
amendement in om de drie velden als nodig in fasen aan te leggen. Daardoor kregen 
sportverenigingen die hun financiële bijdrage aan het project nog niet rond hadden de 
mogelijkheid om daar meer tijd aan te besteden. 
 
De toekomst van de Junushoff is in 2010 meer dan eens besproken. In april besloot de raad 
over de voortzetting van het verkooptraject dat onder het vorige college was ingezet. Hoewel 
GroenLinks verkoop van de Junushoff niet principieel afwijst, bleek dat de verkoop onder de 
condities die in april werden voorgelegd geen goed idee was. Er werd te weinig voor het pand 
geboden, waardoor de financiële gevolgen voor de gemeente te groot waren. GroenLinks 
stemde tegen, en bevond zich daarmee in een meerderheid van de raad. Voor de fractie is de 
kous nog niet af, want er is nog steeds geen definitieve oplossing. GroenLinks wil dat er die 
er op korte termijn komt. Hetzij door definitief te besluiten het theater in bezit te houden en 
dan ook de investeringen te doen die noodzakelijk zijn. Hetzij door het pand te verkopen 
onder realistische voorwaarden, die de kwaliteit van het culturele aanbod in Wageningen 
garanderen. 
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De raad sprak over de 750e verjaardag van Wageningen. Een deel van een bedrag dat de 
gemeente een aantal jaar van UPC krijgt om uit te geven aan culturele doeleinden is gestoken 
in een geschiedschrijving over de stad. Op initiatief van GroenLinks worden de materialen die 
voor dit boek worden gebruikt zo veel mogelijk aan de gemeente beschikbaar gesteld, om 
daarmee ook andere producties te maken. In een amendement aan het eind van het jaar nam 
GroenLinks het initiatief om de door het college voorgenomen werkgroep die het 
verjaardagsfeest gaat organiseren zo snel mogelijk zelfstandig te laten opereren. Dit 
“feestamendement” is door de voltallige raad aangenomen. 
 
In de programmabegroting 2011 – 2014 stelde het college een grote bezuiniging voor op 
subsidies aan amateurverenigingen. Met Christen Unie wist GroenLinks dat te halveren. 

VEILIGHEID  
Toen in de media bleek dat een van onze buurgemeenten op ongeoorloofde wijze etnische 
registratie toepast, stelde GroenLinks schriftelijke vragen over registratie in Wageningen. De 
fractie wil zeker weten dat in Wageningen etnische registratie niet plaatsvindt, behalve op 
grond van doelgericht beleid ter verbetering van een achterstandspositie. 
 
Ook stelde de fractie vragen over de organisatie van reanimatie wanneer in de publieke ruimte 
een hartstilstand krijgt. Na publicatie daarvan in De Gelderlander kwam de fractie in contact 
met burgers die knelpunten signaleren en actief willen meehelpen aan verbetering. 
 
Naar aanleiding van vragen over de bereikbaarheid van huisartsen en apothekers buiten 
kantoortijden zegde wethouder Efdé toe dit met Wageningse zorgverleners te bespreken. 

TRANSPARANTE OVERHEID  
In december is de commissie samenleving geïnformeerd over de gemeentelijke 
organisatieontwikkeling. De organisatie heeft inmiddels een relatief platte vorm met een 
compacte directie. Het streven is om op korte en lange termijn te blijven voldoen aan de 
behoeften en verwachtingen van alle partijen die voor de gemeente Wageningen van belang 
zijn. Uitgangspunten zijn taakvolwassenheid, decentralisatie, samenwerking en de lerende 
organisatie. De gemeentemedewerkers ervaren inmiddels meer openheid, energie en plezier.  

FINANCIËN  
De financiële crisis heeft tot gevolg dat de gemeente 5,5 miljoen moet bezuinigen. Dat dwingt 
tot keuzes. Om het collegeakkoord na te komen moeten we schuiven met geld om de 
rijkskortingen op sociaal gebied te compenseren. Over de rijkskorting is nog steeds geen 
volledige duidelijkheid. De meerjarenraming met de rijkskortingen zoals die nu zijn voorzien 
laat in 2014 een beperkt negatief resultaat zien. 
 
De gemeente verbetert de financiële cyclus. Het college zorgde voor een betere timing van de 
kadernota voor de begroting. Ook is de begroting op een meer transparante wijze opgebouwd. 
 
Rond bouwleges speelde zich een discussie af toen de belangstelling van Campina om zich in 
Wageningen te vestigen voor het college aanleiding was om de systematiek rond de 
bouwleges onder de loep te nemen. Voorgesteld werd om de tarieven voor bouwleges af te 
toppen. GroenLinks ging akkoord, omdat de extra inkomsten uit grote bouwprojecten ver 
uitgaan boven de dekking van de door de gemeente gemaakte kosten. Naar verwachting zal de 
legesverordening in 2011 terugkomen op de agenda. 
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Blik op de toekomst 
Sinds kort zijn we overvallen door het slechte nieuws dat we boven de al buitengewoon 
omvangrijk bedrag van 5,5 miljoen bezuinigingen in ieder geval een extra miljoen minder 
uitgaven zullen moeten realiseren.  De realiteit ploft nu letterlijk bij de gemeente neer, op de 
mat bij sociale zaken. We moeten alles uit de kast halen om het mogelijk te maken dat we 
voldoende kunnen blijven investeren in kwetsbare mensen en in gelijke kansen. 
 
We staan dan ook te popelen om het nieuwe participatiebeleid in de raad te behandelen. Het 
vernieuwen en verbeteren van het sociaal beleid, het vormgeven van het nieuwe 
participatiebeleid, is een van de belangrijkste politieke operaties die we in ons coalitieakkoord 
hebben afgesproken. Nu het rijk zo drastisch snijdt in het sociale budget is het des te urgenter 
geworden om snel goed inzicht te hebben in de maatschappelijke effecten van de activiteiten 
die de gemeente betaalt. Welk en hoeveel effect heeft een bepaalde activiteit en ten gunste 
van wie, welke doelgroep, komt het? Alleen met goede kennis daarover weten we welke 
consequenties bezuinigen op de verschillende sociale activiteiten heeft en kunnen we 
onderbouwd keuzes maken.  
 
Een ander belangrijke prioriteit is dat er dit jaar een duurzame oplossing komt voor de 
Junushoff. Durven we als gemeente onze verantwoordelijkheid te nemen? Kiezen we ervoor 
om fatsoenlijk te investeren in ons theater, en als we daar niet toe bereid zijn, zorgen we er 
dan wel voor dat een ander dat wel kan? GroenLinks kiest voor de oplossing die het cultureel 
aanbod het beste garandeert. 
 
Derde in het rijtje van urgente zaken is studentenhuisvesting. GroenLinks heeft in 2011 in 
samenwerking met studentenorganisaties een politiek café over dit onderwerp georganiseerd. 
Een ding werd heel duidelijk: de discussie wel of niet bouwen op de campus lijkt door de 
actualiteit, de groei van het aantal studenten, te zijn ingehaald. De komende jaren moeten er 
duizend studenteneenheden bijkomen. We willen zorgen dat het niet ten koste gaat van de 
levendigheid van het centrum. Ook over de vraag of er andere voorzieningen kunnen komen 
op de Campus is de gemeente samen met Wageningen UR en de ondernemers constructief in 
gesprek. We willen kansen zien, creëren en benutten inruilen voor de huidige 
protectionistische benadering. In de raad zal GroenLinks zich inzetten voor een goede regierol 
van de gemeente, het zoveel mogelijk schrappen van onnodige vertragende regels en de 
mogelijkheden voor tijdelijke bewoning verruimen. 
 
Bepalend in het vormgeven van Food Valley wordt de inhoudelijke invulling ervan. We 
wachten op de strategische agenda. Als kloppend hart en hersenen van Food Valley past 
Wageningen trots. We zijn tevreden met de toezegging van het Food Valley-bestuur in 
oprichting om de merknaam Wageningen optimaal te gaan gebruiken, naar aanleiding van een 
door de gemeenteraad aangenomen motie. Het is nu nog wachten op de “kleur” die 
Wageningen kan meegeven aan Food Valley. In dat proces verwachten we samen op te 
trekken met Wageningen UR, en dat de universiteit oog heeft voor de gemeente Wageningen, 
aan onze zijde staat  en ons in onze positie steunt. Wageningen en Wageningen UR moeten 
partners in crime zijn in de missie om Food Valley groen te kleuren. Daar tekenen we voor. 


